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I spotlighten
Johannes Skogheim Pedersen 
(12) har fått oppleve å være 
skuespiller på store teaterscener. 
Til daglig er han en vanlig 
sjetteklassing som liker å spille 
fotball og å være sammen 
med venner. Han vet ikke hva 
han syns er mest gøy for tida: 
skuespill eller fotballtriksing.

Hva er det beste med å være 
skuespiller?
– Det beste er når folk liker det du gjør. Det er lett å merke om 
publikum er med eller ikke. Når det er helt, helt stille, da vet vi 
at vi har publikum i vår hule hånd. Det er gøy å høre at folk ler 
når noe er morsomt, og at de gråter når noe er trist. Og det er 
fint å få skikkelig applaus!

Hva er det vanskeligste med å være skuespiller?
– Det er vanskelig å oppføre seg som en annen enn seg selv.

Har du noen triks for å få det til?
– Ja, når den jeg spiller, skal være veldig alvorlig og trist, da 
prøver jeg å tenke på noe som jeg syns er veldig, veldig trist. Da 
kommer det kanskje en ekte tåre eller to. Hvis jeg skal være glad 
og sprudlende, må jeg prøve å tenke på ting jeg syns er bra og 
morsomt. Publikum merker fort om det er ekte.

Er det skuespiller du vil bli når du blir voksen?
– Nja, jeg vet ikke. Jeg tror kanskje ikke det. Det er mange andre 
ting som er gøy, også! Jeg trenger ikke bestemme det ennå, 
heldigvis.

Johannes har også et annet talent, nemlig fotballtriksing. Han 
har vært i avisa flere ganger fordi han har rekorden for sin 
aldersgruppe. I klassen og blant kompiser er det fotballen som 
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får mest oppmerksomhet. Men jentene syns det er stas at han er 
skuespiller og kan synge.

Får du i det hele tatt tid til skole og lekser?
– Jeg har fri fra skolen når jeg er med i forestillinger, men jeg må 
følge med på hva klassen jobber med, og prøve å gjøre lekser 
likevel.

Hvordan er det med nerver før teppet går opp?
– Jeg kan bli litt nervøs, hvis vi skal gjøre noe vanskelig eller 
litt farlig som kan gå galt på scenen. Det er mye som kan skje; 
mygger kan løsne eller slås av, kostymer kan falle av, noen kan få 
vondt og bli skadet. Sånt kan gjøre meg nervøs.

Har du noen råd til alle dem som drømmer om å stå på en scene?
– Ikke gi opp! Hvis det er noe du virkelig vil, så må du bare øve 
og øve, prøve og prøve. Det gjelder for alt du har lyst til å bli god 
i! Finner du noe du har skikkelig lyst til, så stå på!

Oppgaver:
Se Elevbok 7A side 251. 
Gjør oppgavene 1, 2, 4, 5, 6, 7 og 10.

Fra forestillingen 
Les Miserables  
på Kilden i  
Kristiansand, 
der Johannes 
spilte rollen som 
Gavroche.
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